

業餘電台設備附表 AMATEUR STATION EQUIPMENT SCHEDULE

持牌人姓名 NAME OF LICENSEE : _____ 呼號 CALL SIGN: VR2 牌照號碼 LICENCE NO. : AM

姓氏先行(Surname first)

通訊地址 CORRESPONDENCE ADDRESS : _____

第一固定電台地址 FIXED STATION ADDRESS 1(FS1) : _____

第二固定電台地址 FIXED STATION ADDRESS 2 (FS2) : _____

電話號碼 TELEPHONE NO.住宅 (Home) : _____ 辦公室 (Office) : _____ 傳真號碼 FAX NO. : _____

種類 TYPE	製造商 MAKER	型號 MODEL	機身號碼 SERIAL NO	頻帶 (兆赫) FREQUENCY BANDS (MHz)	電台地點 (請填寫 FS1/FS2/車牌/船名*) LOCATION (Please indicate FS1/ FS2/car no./vessel name*)	請說明是新增(N)或現有設備(E) New (N) or existing (E) equipment, please indicate	備註 REMARK
發射機, 接收機 和/或 收發機 (交流電操作) TRANSMITTER, RECEIVER AND/OR TRANSCEIVER (MAINS OPERATED)					第一固定電台地址 (FS1) / 第二固定電台地址 (FS2)		
					第一固定電台地址 (FS1) / 第二固定電台地址 (FS2)		
					第一固定電台地址 (FS1) / 第二固定電台地址 (FS2)		
移動收發機 MOBILE TRANSCEIVER					車牌號碼 (car no.):		
					船名 (vessel name):		
手提收發機 PORTABLE HANDHELD TRANSCEIVER					Portable		

附註 : (1) 所有頻帶, 發射類別和功率須符合業餘電台牌照附表 1 所列限制。

Note : All the frequency ranges, classes of emission and power limitations are subject to the Schedule 1 of the Amateur Station Licence

(2) 根據附表 1 備註第 7 項所列, 若電台資料有任何轉變, 持牌人須在該轉變作出後 7 2 小時內通知通訊事務管理局

According to section (7) of Notes to the Schedule 1, the Licensee shall notify the Communications Authority of any changes in his station particulars within 72 hours of such change.

(3) 新增設備的規格說明書須連同此附表一併遞交本局。

Specifications of the new radio equipment should be attached with this schedule.

(4) 上述車輛必須是牌照持有人名字登記的私家車輛。請附上你的車輛登記文件副本。

The vehicle must be a private car registered under the licensee's name. Please submit a copy of your Vehicle Registration Document.

(* 請將不適用者刪去 delete as appropriate)

持牌人簽名 Signature of Licensee : _____ 日期 Date: _____